
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 182
Vil ministeren overveje at forhøje bagatelgrænserne for sager, der kan ind-
bringes for domstolene, så sager vedrørende f.eks. 5 gram hash ikke som ho-
vedregel indbringes for hverken byret eller landsret, sådan som de kan i dag,
men i stedet skal afgøres med bøde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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